
Vodafone West GmbH, Kunden‑Service‑Center 

Postfach 10 13 30, 44713 Bochum. 

 

Dear Vodafone Kunden Service Center, 

 

My name is Jaewon Son and my customer number is 409810108.  

I am writing to terminate the contract as I do not agree to the price adjustment. As you have 

mentioned in the email, please terminate the contract from the end of June 30, 2023, free of charge. 

You can let me know what to do with the wifi device and I can give it back to you before June 30, 

2023. Please find the attached email I received regarding the price adjustment that you have sent 

and google translated German of this text for your reference.  

----------------------------------------------------------------------- 

Mein Name ist Jaewon Son und meine Kundennummer ist 409810108. Ich schreibe, um den Vertrag 

zu kündigen, da ich mit der „Preisanpassung“ nicht einverstanden bin. Wie Sie in der E-Mail erwähnt 

haben, kündigen Sie den Vertrag bitte kostenfrei zum Ablauf des 30. Juni 2023. Sie können mir 

mitteilen, was mit dem WLAN-Gerät geschehen soll, und ich kann es Ihnen vor dem 30. Juni 2023 

zurückgeben. Bitte finden Sie die beigefügte E-Mail, die ich bezüglich der Preisanpassung erhalten 

habe, zu Ihrer Information. 

 

Herzliche Grüße, 

Jaewon Son 

11/05/2023 

 


